
Samrådsspørgsmål BB:  Finder ministeren, at det er  
hensigtsmæssigt og fyldestgørende, at Bruun & Hjejles undersøgelse  
af forholdene i DSB-First udelukkende baserer sig på samtaler med  
personer, der enten har eller har haft en tilknytning til DSB, og at der  
ikke er gennemført interviews med personer uden tilknytning til DSB  
(f.eks. journalister, folk i rigsrevisionen m.fl., jf. spørgsmål 1)? 

Svar

Formålet med advokatundersøgelsen var 

at vurdere, om der kunne gøres krav 

gældende mod den tidligere 

administrerende direktør.

Undersøgelsen, som blev iværksat af 

DSB’s bestyrelse, bygger på en 

omfattende gennemgang af 

bestyrelsesmateriale fra DSB SOV, DSB 

First, interne DSB-dokumenter og 

møder med bestyrelsesmedlemmer samt 

andre centrale personer i DSB, set i 

forhold til DSBFirst.   
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Side 2/2

Såfremt advokatfirmaet selv havde 

skønnet, at det ville være relevant at 

inddrage andre personer i 

undersøgelsen,  havde advokaterne 

kunnet gøre opmærksom på dette. Det er 

efter ministeriets oplysninger ikke sket.  


	Svar

